
1 
 

Protokół Nr XX/16 

 

z XX sesji VII kadencji Rady Miejskiej w Kolbuszowej, odbytej w dniu 29 stycznia  

2016 roku o godz. 15.15 w budynku Urzędu Miejskiego w Kolbuszowej,  

ul. Obrońców Pokoju 21. 

 

 Sesję otworzył i przeprowadził Przewodniczący Rady Miejskiej P. Krzysztof Wilk.  

W sesji wzięło 20 radnych (nieobecny radny Józef Rybicki), sołtysi, przewodniczący zarządów 

osiedli oraz zaproszeni goście, co potwierdza załączona do protokołu lista obecności. Porządek 

sesji rady miejskiej został przyjęty (za- 17, przeciw- 2, wstrzymujących się- 1), a przedstawia 

się on następująco: 

1. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia i ustalenia opłaty targowej na terenie 

Gminy Kolbuszowa. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego o 

nazwie Zakład Wodno- Kanalizacyjny w Kolbuszowej z obowiązku wpłaty nadwyżki 

środków obrotowych do budżetu Gminy Kolbuszowa. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie MiG Kolbuszowa na 2016 rok.  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany treści uchwały Nr XVIII/223/15 

RM w Kolbuszowej z dnia 30.12.2015 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kolbuszowa na lata 2016-2023. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla samorządu Powiatu 

Kolbuszowskiego w roku 2016. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do wspólnej realizacji z Powiatem 

Kolbuszowskim projektu pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1 176R Tuszyma-

Niwiska-Kolbuszowa” realizowanego w ramach Programu Rozwoju Obszarów 

Wiejskich na lata 2014-2020.  

7. Interpelacje i wolne wnioski. 

Ad. 1 

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia i ustalenia opłaty targowej na terenie Gminy 

Kolbuszowa omówił Skarbnik P. Stanisław Zuber. Projekt uchwały ustala nowe stawki opłaty 

targowej na terenie gminy Kolbuszowa, ponadto dodaje się zapis „wprowadza” w tytule 

uchwały oraz ten sam zapis § 1 ust. 1. 

Radny P. Stanisław Mazur zwrócił się z apelem, aby dokładnie przedyskutować ten projekt 

uchwały. Proponowane stawki są wyższe, może to spowodować problemy z poborem przez 

inkasentów.  

Radny P. Marek Opaliński zwrócił się z wnioskiem o wycofanie tego punktu  porządku obrad 

sesji Rady. 

Skarbnik P. Stanisław Zuber powiedział, że stawki opłaty targowej nie były podnoszone od 

2010 roku. Zgodnie z przepisami, stawki opłat targowych przestały obowiązywać od 1 stycznia 

2016 roku, należy więc podjąć uchwałę w tej sprawie. 
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Przewodniczący Rady P. Krzysztof Wilk zapytał o skutki niepodjęcia tej uchwały na dzisiejszej 

sesji. 

Skarbnik wyjaśnił, że Gmina nie będzie mieć podstaw do naliczenia opłaty targowej. 

Radny P. Jan Fryc zgłosił wniosek o zmniejszenie kwoty w poz. 5 stawki za sprzedaż towaru 

prowadzonej ze stoiska lub z namiotu do 2 zł/m2. 

Rada Miejska w Kolbuszowej głosami za- 14, przeciw- 2, wstrzymujących się- 3, podjęła 

Uchwałę Nr XX/256/16 w powyższej sprawie z uwzględnieniem wniosku radnego Jana Fryca 

dotyczącego zmniejszenia kwoty w poz. 5 stawki za sprzedaż towaru prowadzonej ze stoiska 

lub z namiotu do 2 zł/m2. 

Ad. 2 

Projekt uchwały w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego o nazwie Zakład 

Wodno- Kanalizacyjny w Kolbuszowej z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do 

budżetu Gminy Kolbuszowa przedstawił Skarbnik P. Stanisław Zuber. Rada Miejska  

w Kolbuszowej głosami za- 16, przeciw- 0, wstrzymujących się- 3, podjęła Uchwałę  

Nr XX/257/16 w powyższej sprawie.  

Ad. 3 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie MiG Kolbuszowa na 2016 rok omówił Skarbnik 

P. Stanisław Zuber. Projekt zakłada zwiększenie dochodów o kwotę 657 684 zł, zmniejszenie 

wydatków o kwotę 470 000 zł, zwiększenie przychodów o kwotę 771 190 zł. Rada Miejska  

w Kolbuszowej głosami za- 18, przeciw- 1, wstrzymujących się- 0, podjęła Uchwałę  

Nr XX/258/16 w przedmiotowej sprawie.  

Ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie zmiany treści uchwały Nr XVIII/223/15 RM w Kolbuszowej z dnia 

30.12.2015 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kolbuszowa na 

lata 2016-2023 przedstawił Skarbnik P. Stanisław Zuber. Rada Miejska w Kolbuszowej 

głosami za- 19, przeciw- 0, wstrzymujących się- 0, podjęła Uchwałę Nr XX/259/16  

w powyższej sprawie. 

Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla samorządu Powiatu 

Kolbuszowskiego w roku 2016 omówił Skarbnik P. Stanisław Zuber. Projekt zakłada 

udzielenie pomocy finansowej dla samorządu Powiatu Kolbuszowskiego w kwocie 470 000 zł 

na wykonanie zadania pn. „Przebudowa drogi 1 176 relacji Tuszyma-Niwiska-Kolbuszowa  

w km 15+855 do 20+260”. Rada Miejska w Kolbuszowej głosami za- 18, przeciw- 1, 

wstrzymujących się- 0, podjęła Uchwałę Nr XX/260/16 w powyższej sprawie. 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do wspólnej realizacji z Powiatem Kolbuszowskim 

projektu pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1 176R Tuszyma-Niwiska-Kolbuszowa” 
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realizowanego w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020 omówił 

Skarbnik P. Stanisław Zuber. Rada Miejska w Kolbuszowej głosami za- 19, przeciw- 0, 

wstrzymujących się- 0, podjęła Uchwałę Nr XX/261/16 w powyższej sprawie.  

Ad. 7 

Skarbnik P. Stanisław Zuber zgłosił się z wnioskiem o wprowadzenie do uchwały Rady 

Miejskiej w sprawie zmian w budżecie MiG Kolbuszowa podjętej na dzisiejszej sesji zapisu, 

par. 6300 zadania przebudowa drogi Nr 1 1176 relacji Tuszyma-Niwiska-Kolbuszowa w km 

15+855 do 20+260 w kwocie 470 000 zł. Wniosek został przyjęty jednogłośnie (za- 19, 

przeciw- 0, wstrzymujących się- 0). 

Radny P. Józef Fryc złożył wniosek (w imieniu radnego Waldemara Machety), dotyczący 

wykonania naprawy odcinka chodnika na ul. Obrońców Pokoju. 

Obrady XX sesji zakończono o godz. 16:30. Na tym protokół zakończono. 

Protokół sporządziła: Justyna Mucha 

 

 


